



أعزائي أولياء الأمور الكرام،
تحية طيبة وبعد،

يسرنا أن نتقدم إليكم بأهم المستجدات المتعلقة بالتقويم المدرسي للفترة القادمة، وذلك لضمان اطلاعكم على كافة الترتيبات المتعلقة بإجازة منتصف العام الدراسي والاحتفالات الوطنية.

نود أولاً أن نلفت انتباهكم إلى موعد احتفال مدرستنا ب اليوم الوطني المجيد. سيقام احتفالنا على مستوى المدرسة يوم **الخميس الموافق 11 ديسمبر 2025**. نرجو من الجميع التكرم بالمشاركة الفعالة في هذا اليوم الذي يجسد روح الوحدة والانتماء الوطني.

يرجى الإحاطة علماً بمواعيد إجازة منتصف العام الدراسي (إجازة الشتاء)، والتي ستبدأ رسمياً يوم **الأحد الموافق 14 ديسمبر 2025**، وتستمر حتى يوم **الخميس الموافق 1 يناير 2026**. بناءً على ذلك، سيكون يوم **الخميس 11 ديسمبر 2025** هو آخر يوم دوام فعلي للطلاب قبل بدء الإجازة.

سيعود جميع الطلاب والموظفين لاستئناف الدوام الرسمي وبدء الفصل الدراسي الجديد يوم **الأحد الموافق 4 يناير 2026**. نرجو من حضراتكم التفضل بالتأكد من التزام أبنائنا بهذا الموعد لضمان عدم تفويت أي جزء من المناهج الدراسية.

نتمنى لكم ولابنانكم إجازة سعيدة وأمنة مليئة بالراحة والاستجمام. نشكركم على تعاونكم المستمر ودعمكم للمسيرة التعليمية.

مع خالص التقدير والتحية،
إدارة المدرسة

Dear Parents,

We are pleased to share with you the most important updates regarding the upcoming school calendar, to ensure you are informed of all arrangements related to the mid-year break and national day celebrations.

First, we would like to draw your attention to the date of our school's celebration of the National Day, the school-wide celebration will be held on **Thursday, December 11, 2025**. We kindly request everyone to actively participate in this day, which embodies the spirit of unity and national belonging.

Please note the dates for the winter break, which will officially begin on **Sunday, December 14, 2025**, and continue until **Thursday, January 1, 2026**. Accordingly, **Thursday, December 11, 2025**, will be the last actual school day for students before the break begins.

All students and staff will resume official duties and begin the new semester on **Sunday, January 4, 2026**. We kindly ask you to ensure that your children adhere to this date to avoid missing any part of the academic curriculum.

We thank you for your continued cooperation and support of the educational journey.

With sincere appreciation and regards,

School Administration.

